
Hibjánék újra a méregzsákban 
 
A Bakó Rally Team autójával indul újra a Baranya 
Kupán Hibján József és  Szurovcsák István. 
Szombathelyen ültek először a Citroen C2R2-ben, és 
nem volt kérdéses, hogy legközelebb is terveznek a 
kis méregzsákkal. Most egy aszfaltos futamon 
mérettetik meg magukat, és örülnek, hogy újra 
lehetőségük van versenyautóba ülni. 
 
 

A Szombathely Ralin már barátkoztatok a Citroen C2R2-vel. Viszont kimaradt pár 
futam, mi az oka? 
- Nagyon várjuk, hogy visszaüljünk a méregzsákba, mert kíváncsiak vagyunk rá, hogy milyen 
lehet vele majd aszfalton menni. Murván fantasztikus volt, míg nem jött a technikai gondunk. 
Ha rajtunk múlna, minden versenyen részt vennénk, de sajnos olyan rohanó életet élünk 
mostanában, hogy nem fért bele az időbe. A Ladát is szeretnénk összerakni, mert az is ott 
áll, de valahogy tetszett a múltkori felállás a Bakó Rally Teammel. Ezért most újból 
Citroennel indulunk. 
 
Azért a Zsigulitól nem fogsz megválni soha? 
- Nem-nem! Nekem szívem csücske a kocsi, mert annak idején ezzel kezdtem az egész ralis 
pályafutásomat. Ezzel az autóval Rallycrossoztam is, és ott is nyertem vele bajnokságot, 
utána mentem vele Rali-Túra Bajnokságban, ott is nyertünk bajnokságot, és még ORB-ben 
is. 18 éves koromtól építgetjük, szépítgetjük, mert, hogy ez a kocsi már azóta megvan. A 
szépsége az egésznek, hogy ez anno a családi kocsink volt, tehát nagyon nagy múltja van, 
és legfőképp eszmei értéke, legalábbis számomra. Úgyhogy ő marad az biztos, de 
megférnek egymás mellett a C2-s versenyzéssel.  
 
Mennyire ismeritek a komlói gyorsokat… egyáltalán mikor versenyeztetek utoljára 
arrafelé? 
- Tesztelni sajnos idő hiányában nem fogunk tudni lemenni, pedig jó lett volna, de most ez 
így alakult. Na, most figyelj, mert mondok egy számot… 2008. Nem most volt az igaz, és 
csak egyszer mentünk még rajta. Amikor a Ford Fiestát megépítettük akkor még a túra ment 
itt, és akkor volt lehetőségünk arrafelé autózni. Most teljesen új lesz minden. Aszfalton a 
méregzsákba ülni, meg a gyorsok is, de ez az igazi kihívás, amit mi nagyon szeretünk.  
 
Milyen hétvégére számítotok… illetve mi az, amivel elégedettek lennétek? 
- Szeretnénk mindenféleképpen végigmenni, és szeretnék gyorsan menni a kis autóval, és 
megnézni, hogy mennyire is lehet vele fürgén haladni. Azt nem kétlem, hogy lehet vele jól és 
tempósan autózni, hisz látjuk mi is a bajnokság és a kategória állását. Megpróbáljuk majd 
Ákoséktól ellesni, hogy ők hogyan is csinálják. – viccelődött Joci. Persze tudjuk, hogy ahhoz 
idő kell, hogy ezt az ember tudatosan felépítse és folyamatosan fejlődjön és gyorsuljon. Ezen 
leszünk mi is. Biztosak vagyunk benne, hogy a Bakó Rally Teamre most is számíthatunk 
mindenben, nem véletlenül választottuk újra őket. Jó lesz az, csak menjünk már.  
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